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Beslut angående Sommarro IFs U19-lag 
 
Gällande förfrågan om att gå bilda ett 11-mannalag och anmäla till division 7  
 
Styrelsen har diskuterat frågan och då vi har ett löpande samarbetsavtal med CFCs och deras 
seniorlag, är det inte aktuellt att starta upp fler 11-mannalag. Avtalet som vi har haft i många 
år fungerar bra och har varit till nytta för båda föreningarna.  
 
Föreningen har haft liknande tidigare förfrågningar från ungdomslag tidigare och det har 
hittills inte funnits några skäl till att avbryta avtalet med CFC.  
 
Föreningen har inte tagit något strategiskt beslut om en satsning på fler 11-mannalag och 
varken planer eller anläggningen har kapacitet att utöka verksamheten på detta sätt.  
 
Föreningen har sagt ja till U19 på premisserna att de skulle spela 7-manna på det sätt som 
förekommit under säsongen 2022 och 2023. Styrelsen vill inte göra några förändringar i 
detta. 
 
Styrelsen beslutar därför att avslå U19s önskemål i frågan. 
 
Gällande träningstider 
 
Styrelsen diskuterade även träningstider och Ronny Nordin och Angelica Norberg fick i 
uppgift att samla in önskemål om träningstider inomhus och försöka få kommunens 
godkännande. Det gäller i första hand Mariebergshallen och Västerstrandshallen som 
alternativ. U19s önskemål har noterats.  
 
Sommarro IF har enbart två tider per vecka i Fotbollshallen i Våxnäs (fördelas utifrån antal 
andelar i bolaget). Dessa tider är tillsvidare förbehållna A-laget och CFCs A-lag (genom vårt 
samarbetsavtal). Under den period A-lagen går ut på utomhusträning kan dessa två tider bli 
lediga för U19-laget. 
 
Återkoppling sker till respektive ledare så snart detta är ordnat. 
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